
Протокол № 5 
Засідання Ради ГО ЛКК від 19 січня 2025 року. 

 
Присутні: Голова Ради Кіщук І., члени Ради Адамовський І., Михайлов Ю., 

Кисилевський Л., Тищенко О., в телефонному режимі Ільницький Е., Іванчук В.,. 
Запрошено: Голова ревкомісії Магнушевський М. 

 
Президія засідання Ради: Кіщук І. та Адамовський І. 

 
Порядок денний: 

1. План заходів ЛКК на 2025 рік. 
2. Про склад команди ЛКК для участі в міжнародних УКХ змаганнях. 
3. Про затвердження протоколу суддівської колегії Кубка Львова-ЧМ за 2024 

рік. 
4. Про роботу на клубному репітері R2. 
5. Про використання частоти 145,500 МГц. 
6. Про кількісний склад членів ЛКК. 
7. Про щомісячний календар змагань від UW3WF. 
 
По першому питанню  була заслухана інформація Кіщука І. про план заходів 
ЛКК на 2025 рік. 
Ухвалили: «План заходів ЛКК на 2025 рік» затвердити (додається окремо). 
Голосували: «за» - 7, «проти» -0. 
 
По другому питанні був заслуханий Кіщук І. з пропозиціями про персональний 
склад команди ЛКК. 
Ухвалили: 
1. Затвердити наступний склад команди ЛКК для участі в CQ WW UHF-2025:  

Іванчук В., Доскоч І., Коржов О.,  Сташків А., Швидкий В., Олійник Я., 
Котормус В., Ганович Р., Кіщук І. 

2. Профінансувати  транспортні витрати команди для поїздки в Тисовець. 
Голосували: «за» - 7, «проти» -0. 
 
По третьому питанню був заслуханий Адамовський І., секретар суддівської 
колегії  Кубка Лева-ЧМ-2024. 
Ухвалили: 
1. Протокол  з результатами змагань затвердити. 
2. Доручити Сташківу А. розробити «Положення про Кубок Лева-2025», в яких  

передбачити роботу всіма видами модуляції згідно правил IARU. 
3. Нагородити переможця Кубка Лева в абсолютному заліку UR5SAN 

спеціальним іменним кубком. 
4. Доручити Ільницькому Е. в місячний термін розіслати всім учасникам Кубка 

Лева сертифікати в електронному вигляді. 
 Голосували: «за» - 7, «проти» -0. 
 
По четвертому питанні виступив Кіщук І., який інформував про стан роботи на 
клубному репітері R2. В обговоренні взяли участь  Тищенко О.,  Кисилевський 
Л.,   Адамовський І.,  Михайлов Ю. 
Ухвалили: 
1. Затвердити ведучим «Школи радиста» замість так званих “теревеньок” на 

клубному репітері Ільницького Е. 
2. Доручити  Агеєву В.  розробити тематичний план для  «Школи радиста»  з  



врахуванням технічного рівня радіоаматорів-початківців. 
3. Доручити Адамовському І. організувати на R2 вивчення телеграфної азбуки. 

Термін - перший квартал біжучого року. 
Голосували: «за» - 7, «проти» -0. 
 
По п’ятому питанні виступив голова ревкомісії Магнушевський М., який 
проінформував,  що після інформації з УДЦР комісією встановлено численні 
порушення групою радіоаматорів, які на міжнародній викличній частоті IARU 
дозволяють собі проводити міні змагання т.звані «Спринти», а також 
пустопорожнє базікання. 
В обговоренні взяли участь  Кіщук І., Михайлов Ю.,  Кисилевський Л.,   
Адамовський І. 
Ухвалили:  
1. Зобовязати Кіщука І. оперативно  надати на сайті ЛКК офіційну інформацію 

про правила користування частотою 145,500 МГц та іншими викличними 
УКХ частотами  IARU. 

2. Доручити ведучому круглого  столу на репітері R-2  Кисилевському Л. 
довести дану інформацію на найближчому «круглому столі».  

Голосували: «за» - 7, «проти» -0. 
 
По шостому питанні виступив Адамовський І., який надав список заяв для 
вступу в ЛКК. 
Ухвалили: прийняти радіоаматорів  в члени ЛКК згідно поданих заяв. 
 
По сьомому питанню виступив Кіщук І., який проінформував  про заяву члена 
ЛКК   П.Карабина UW3WF. 
Ухвалили:  
1. Доручити адміністратору сайту О.Коржову проінформувати П.Карабина про 

порядок розміщення матеріалів на сайті. 
2. Доручити члену Ради Е.Ільницькому щомісячно публікувати «Календар» від  

UW3WF в телеграм-каналі «Радіоаматори Львівщини». 
 
 
 
                     Голова засідання Ради     …………………….     Кіщук І. 
 
 
 
               Секретар засідання Ради    ……………………..    Адамовський І. 

 
 
 


